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РЕФЕРАТ 

 

Дипломная работа: 52 стр., 53 источника 

 Тема: Лингвистические особенности спортивного дискурса (на 

материале публицистических текстов) 

Ключевые слова: ДИСКУРС, СПОРТИВНЫЙ ДИСКУРС, СПОРТ, 

СПОРТИВНЫЙ КОММЕНТАРИЙ, СПОРТИВНЫЙ РЕПОРТАЖ, 

СПОРТИВНЫЕ НОВОСТИ, МЕДИАДИСКУРС 

 Цель настоящей работы: выявление лингвостилистических 

особенностей публицистических текстов спортивного дискурса. 

Актуальность исследования заключается в том, что в текстах, 

которые посвящены спортивной тематике, языковые средства используются 

как способ привлечения внимания читателей, выражения субъективного 

отношения к передаваемой информации, сообщения оценки и тому подобное. 

Мировые события оставляют заметный след в языке народа. Именно этот 

феномен заставляет журналистов всѐ чаще искать новые средства речевой 

выразительности для завоевания внимания аудитории. Несмотря на 

полифонию мнений ученых и довольно большой блок исследований, 

наиболее современные языковые новации в английских текстах спортивной 

тематики исследованы недостаточно полно, что обуславливает актуальность 

темы настоящего исследования. 

Объект исследования – спортивный дискурс. 

Предмет исследования – лингвистические особенности спортивного 

дискурса английского языка. 

Методы исследования: описательный, сравнительный, метод 

сплошной выборки, семантический анализ. 

Материалом исследования послужили англоязычные сайты: 

https://www.bbc.com/sport, https://www.theguardian.com/uk/sport, 

https://www.eurosport.com/ . 

Структура работы. Изложенные выше цели и задачи определяют 

структуру работы, которая состоит из введения, трех глав, заключения, 

списка использованной литературы, приложения. 
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ABSTRACT 

 

Graduate work: 52 p., 53 sources  

Theme: Linguistic peculiarities of sports discourse (on the material of 

journalistic texts) 

Keywords: DISCOURSE, SPORTS DISCOURSE, SPORT, SPORTS 

COMMENTARY, SPORT REPORT, SPORT NEWS, MEDIA DISCOURSE 

The purpose of this work: identification of linguistic and stylistic features 

of publicist texts of sports discourse. 

The relevance of the study lies in the fact that in texts that are devoted to 

sports topics, language means are used as a way to attract the attention of readers, 

express a subjective attitude to the transmitted information, evaluate messages, and 

the like. World events leave a noticeable mark in the language of the people. It is 

this phenomenon that makes journalists increasingly look for new means of speech 

expressiveness to win the attention of the audience. Despite the polyphony of 

scientists' opinions and a fairly large body of research, the most modern language 

innovations in English sports texts have not been fully studied, which makes the 

topic of this study relevant. 

Object of study – sports discourse. 

Subject of study – linguistic features of the sports discourse of the English 

language. 

Research methods: descriptive, comparative, continuous sampling method, 

semantic analysis. 

The material of the study was the English-language sites: 

https://www.bbc.com/sport, https://www.theguardian.com/uk/sport, 

https://www.eurosport.com/ . 

Work structure. The goals and objectives outlined above determine the 

structure of the work, which consists of an introduction, three chapters, a 

conclusion, a list of references, and an appendix. 
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